
ADIJO PRETEKLOST
S temi bescdami je g. Karel Smolle, bivši pooblaščeni predstavnik Sluvenije

v ^vstriji in avstrijski parlamcntarec ter seveda koroški Slovenec, pozval vse,
ki so se udeležili lokalne prireditve 3. TABORA SLOVENSKIH KRŠČAN-
SKIH DEMOKRATOV, ki je potekala 16. oktobra v Domu španskih borcev,
da naj vendarle pozabijo na ,rdečo' preteklost ter na bližajočih se volitvah
volijo kandidate Slovenskih krščanskih demokratov. To je po njegovih besedah
edini način, s katerim lahko Slovenci pridemo v Evropo. -

Poudaril je tudi, da je le Demos sposo- SKD tako pripada četrtina demosove
ben spraviti Slovenijo na pravo pot ter da
je njegov razpad največja napaka, ki smo
jo napravili Slovenci. Dodal je. da bodo
prav te volitve zelo pomembne za SIo-
vence. saj se bo ravno tu .odločalo na
dolgo roko'.

Na vprašanje iz občinstva. kako so v Av-
striji sprejeli novo politično .garnituro'. je
g. Smolle le dvignil roke in ostal brez
besed.

9 Na okrogli mizi je nekaj besed u lo-
kalni samoupravi Občinskega odbura
SKI) povcdal tudi predsednik dr. Bogdan
Podobnik. Njegove besede lahko strnemo
takole:

Občinski odbor SKD je v preteklem ob-
dobju šele dobro nastajal. se konsolidiral.
tako da bo pravo strankarsko življenje šele
zaživelo. Danes občina ni več najožja ba-
zična organizacija. ustanovljenih je že se-
dem krajevnih odborov po celi občini. ne-
kaj pa bo še ustanovljenih. V zametkih je
tudi Občinska organizacija Mladih krščan-
skih demokratov.

Volitve. reorganizacija občin. pridobi-
vanje novega članstva in izobraževanje čla-
nov so stvari. katerim bcdo morali v bližnji
prihodnosti posvečati največ pozornosti.
Stevilo članov SK.D v občini je seveda
sedaj pred volitvami .skrivnosf, rečeno je
bilo le. da SKD niso najmanjša stranka
v občini. Po besedah dr. Podobnika je
geografska pokritost občine solidna. a še
vedno ostajajo .bele lise\ kot sta to napri-
mer Fužine in Štepanjsko naselje. V občini
Moste-Polje Slovenski krščanski demo-
krati še vedno delujejo v okviru Demosa,
to pomeni. da se še vedno držijo demoso-
vega programa. To pomeni. da si tudi
finančna sredstva iz proračuna delijo na
podlagi deleža Demosa. Občinskemu

kvote. Dr. Podobnik je povedal, da denar
iz proračuna vendarle ne zadošča, ter da
del sredstev dobivajo tudi iz članarin, ven-
dar pa iz tega vira ne dobijo toliko. kot bi
morali. Pričakujejo. da se bo ta situacija
popravila. Čianarina znaša .najmanj' 300
SIT na leto.

In kaj pričakujejo na volitvah? Število
glasov je treba vsekakor povečati (na
prejšnjih volitvah so SKD dobili 11% vseh
oddanih glasov v občini). V veliki meri
računajo tudi na nečlane. Računajo tudi.
da bi dobili dva do tri mandate v republi-
škem parlamentu. Do sedaj naša občina
tam ni imela nobenega.

Na koncu pa še nekaj kar tako: Takoj za
omenjeno prireditvijo je v dvorano priko-
rakal nihče drug kot .Tito' (tisti. ki se
z Jovanko sprehaja po Ljubljani). Ljudje
so vstali. ko je zaigrala jugoslovanska
himna, pravi g. Školjč pa je .Titu" izročil
pravo štafetno palico.

Najverjetneje zgolj naključje...
IZTOK STRŽINAR


